
Commissie M&M 26 mei 2021

Uit bijgaand nieuwsbericht blijkt uit de cijfers dat er veel fietsers en wandelaars gewond zijn geraakt 
in het verkeer. De CDA fractie vraagt hierbij met name aandacht voor fietsende weggebruikers.

Heeft GS kennisgenomen van bijgevoegde berichtgeving?
Deelt zij de zorgen van het CDA omtrent veiliger routes voor fietsers, onder meer schoolgaande 
jongeren, en is zij bereid zich daarvoor (meer) in te zetten?
Zou GS kunnen aangeven welke mogelijkheden zij heeft / maatregelen kan nemen om de veiligheid 
van fietsers te verhogen in 2021? 

Via een rondvraag MM 26 mei

We zien graag uw reactie tegemoet, 
Gerdien Bikker en Willem Wijntjes
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